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Verslag ledenvergadering 16/04/2024 (SPR/201/) 

Aanwezig: B. Bouton, voorzitter; 
 
W. Brouckaert, wnd. secretaris; 
 
B. De Wulf, J. Keirsebilck, leden; 

 

Verontschuldigd:  D. Delacauw, ondervoorzitter; 
 
R. Herremans, secretaris; 
 
P. Vanhooren, L. Goossens, leden; 

 

 

 

Verslag 

 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering in februari 2024 wordt goedgekeurd. 

2. Sportgala 2024: evaluatie en vooruitblik 2025. 

Algemene indruk? 
* goed verlopen 
* nam ongeveer 1u15min in beslag 

Opmerkingen/evaluatie/suggesties voor volgende: 

1. Onthaal 
* alleen de personen die op het podium moeten komen moeten zich aanmelden 
* sommige personen komen heel laat 
* de spelers die deel uitmaken van een ploeg: best hun namen ook op de aanwezigheidslijst 
voorzien 
 

2. Opstelling zaal en podium 
* hoge tafels en hoge stoelen: de zaal was redelijk vol, maar er kon nog wat volk bij 
* podium: ok * 

3. Verloop van de huldigingen 
* sportverdienste: er waren slechts 2 personen om te huldigen, dit verliep zeer vlot. 
* kampioenenhuldiging: redelijk wat clubs en veel ploegen. Er werden slechts enkele 
personen op het podium gevraagd, dit waren de personen met wie een klein gesprekje 
gevoerd werd. De spelers zelf namen plaats voor het podium, maar kwamen nadien dan tocht 
op het podium om hun prijzen te ontvangen. 
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* in de zaal was er veel rumoer, eens de eerste club haar prijzen ontvangen had. 
* deze huldiging nam zo goed als de meeste tijd in beslag* 

4. Prijsuitreiking jeugd en volwassenen 
* alle opgegeven prestaties werden zo goed als allemaal in de PP opgenomen 
* jeugd: ok, alle 3 kandidaten waren zwemmers. Weinig variatie in te brengen in de 
presentatie. 
* volwassenen: meer variatie, 3 verschillende sporttakken. 
De korte demo van de winnaar op het einde was terug een surplus. 

5. Prijzenpot 
* medailles en trofeeën: de laatste exemplaren van de trofee van sport werden uitgereikt. Er 
moet dus uitgekeken worden voor een nieuwe trofee. De sportdienst onderzoekt wat de 
kostprijs was van de vorige trofee. De trofee mag uniek zijn, en hoeft niet elk jaar dezelfde te 
zijn.  
voorstel: eens gaan kijken bij Filou (maakt houtsculpturen; adres Rietstraat in shoppingcenter) 
* bloemen en snoepje/chocolade 
* prijzenpakketten via Jumbo: zeer mooi en voor 3 verschillende categorieën: voor de leden 
van de ploegsporten; voor de sportverdienste en laureaten trofee van sport en dan het 
grootste pakket voor de winnaars! 
* cadeaubon De Kegel: voor de ploegen 
* Middelbon voor de winnaars: jeugd en volwassenen* 

 

 

6. Receptie nadien 
* dranken waren beperkt maar toch voldoende keuze 
* einduur was ook afgesproken / de grote zaal was de volgende dag gereserveerd voor een 
optreden, de afbouw werd redelijk snel ingezet / personen die nog aanwezig waren konden 
nog terecht in de foyer of in het café van de Zwerver.  
* 

7. Editie 2025 
- optie genomen op de Zwerver: datum vrijdag 14 maart 2025 : is ok! 
krokusvakantie 2025: van 3 tot 9 maart 
paasvakantie 2025: van 7 tot en met maandag 21/04. 

3. Algemene Vergadering 2023: evaluatie en datum 2025. 

Op de algemene vergadering d.d. 8/03/2024 waren 78% van de erkende clubs aanwezig. 
Een goede opkomst. 

Het programma werd afgerond binnen de vooropgestelde tijd. 

Het praatcafé op het einde werd geapprecieerd door de aanwezige clubs. 
Ondertussen werd een samenvatting gemaakt van de input die de clubs gegeven hebben tijdens het 
praatcafé.  

Samenvatting sterke punten 

o Voor sfeer en gezelligheid scoren de Middelkerkse sportclubs heel goed. Er heerst een 
familiale en vriendschappelijke sfeer. Heel wat leden zijn trouw aan hun club en blijven 
komen. 

o Heel wat clubs beschikken over een gevarieerde en uitgebreid aanbod, zowel competitie en 
recreatief sporten, en dit voor verschillende doelgroepen: jeugd, volwassenen en senioren.  
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In het aanbod vinden we ook sporttakken die laagdrempelig zijn en toegankelijk voor mensen 
met een beperking. 

o De Middelkerkse sportclub beschikt over een goed draaiend bestuur, geëngageerde trainers, 
officials (competitiesport) en vrijwilligers.  

o Over het algemeen zijn de sportclubs tevreden over de sportinfrastructuur, materiaal, 
bijhorende cafetaria en aanwezige parkings. Het gratis gebruik van de sportinfrastructuur  en 
de financiële ondersteuning door de Gemeente wordt geapprecieerd. 
 

Samenvatting zwakke punten 

o Heel wat clubs hebben te kampen met een tekort aan trainers en begeleiders. Trainers zijn ook maar 

beperkt beschikbaar (uitsluitend op de avonduren) 

De besturen vergrijzen en er komt geen nieuwe instroom (gemiddelde leeftijd van bestuursleden is 

hoog). 

 

o Op vlak van het aantal leden zijn er uiteenlopende opmerkingen. 

Ofwel zijn er teveel leden en zitten sommige clubs met een wachtlijst (zwemmen), of er 

kunnen geen nieuwe leden meer bij want er zijn maar beperkt aantal terreinen. 

Andere clubs zouden dan liever nieuwe of extra leden aantrekken. 

De drop-out neemt toe vanaf het ogenblik dat de leden aan hogere studies beginnen. 

Tot slot is er een probleem met leden die weinig aanwezig zijn en vermoedelijk minder 

gemotiveerd zijn. 

 

o Bij badminton en voetbal wordt gemeld dat er te weinig terreinen zijn. Hierdoor kunnen ofwel 

geen nieuwe leden toegelaten worden ofwel kunnen ze niet in een hogere klasse spelen 

(provinciale reeksen voetbal?). 

Daartegenover, en wegens het succes kampt de petanque met een tekort aan terreinen. 

 

o Sportclubs die hun sport beoefenen of organiseren op privé terrein zijn afhankelijk van de 

eigenaar. Soms komt daar na jarenlange samenwerking abrupt een einde aan. 

 

o Het doorgroeien of doorstromen naar hogere niveaus wordt soms verhinderd door een tekort 

aan infrastructuur (badminton, voetbal…) 

 

o Sommige sporten zijn duur (lidgeld, materiaal…. Vb. paardensport) 

 

Samenvatting knelpunten 

o Heel wat clubs kampen met een tekort aan medewerkers en trainers. Het vinden van 

vrijwilligers blijft een uitdaging op verschillende vlakken: bestuur, trainers, medewerkers… 

o Geen nieuwe instroom (concurrentie van andere sportclubs wordt groter), het aantal 

sportclubs langs de kust verloopt in dalende lijn (?). In Middelkerke blijft dit nu stabiel. 

sponsors vinden wordt ook moeilijker (beter veel kleintjes ipv 1 grote). 

 

o Op vlak van infrastructuur is er een  tekort aan parking en parking moet gratis zijn. 

sanitair, berging en de vrije ruimtes in de sporthallen zijn van belang: netheid en ruim. 

een centraal punt om samen te komen ontbreekt; afzonderlijke kleedkamers voor dames en 

heren. 
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De sporthal wordt voor lange periode opgevorderd voor niet-sportactiviteiten. 

Reserveren: automatiseren via programma. 

Toegankelijkheid strand en waterlijn (hengelen) 

Onderhoud buitenterreinen: meer aandacht. 

 

o Zowel bij jongens en meisjes wordt heel snel en op jonge leeftijd gekozen voor voetbal! 

GSM gebruik bij de jeugd is een probleem. 

o Lidgeld wordt duurder. 

o Financiën van de club: alles wordt duurder! 

o Het belang van een goede secretaris!! 

Samenvatting (toekomstplannen)visie en rol van de sportraad 

o De meeste clubs willen minstens hun huidige werking behouden maar liefst ook uitbreiden:  

Meer en grotere tornooien / meer leden en/of extra ploegen/ meer materiaal/ 
competitie aanhouden of zelfs terug opstarten/ uitbreiden aanbod en uren/ meer 
initiaties geven op school…. 

Leden:  binding met de club verhogen door meer sociale momenten in te lassen / 
sportpas invoeren /samenwerking tussen jeugd en senioren? En/of tussen de 
verschillende seniorenafdelingen. 

o Toekomstvisie De Barloke? 

o Afspuitstation voor mountainbikers? 

o Meer zwemwater voor de zwemclub? 

o Mobiliteit:  

 Meer en veilige fietspaden 

 Bushalte voor VITA? Lijn 52? Ook bij de avonduren!!! 

o Sportraad 

 Als tussenpersoon tussen club en beleid 

 Ondersteuning clubs en zorgen voor voldoende accommodatie 

 Advies ledenwerving (rol voor sportraad) 

 

BESLUIT 

- In een nota gieten voor het volgend beleid 

- Het komt er grotendeels op neer op een “bestendigen” van de werking 

4. Verslag Algemene Vergadering 8 maart 2024: goedkeuring. 

Het verslag van de algemene vergadering op vrijdag 8 maart 2024 wordt goedgekeurd. 

Het verslag en de bijhorende Power Point wordt bezorgd aan alle erkende Middelkerkse sportclubs. 

Vastleggen datum algemene vergadering 2025? 

- Voorstel vrijdag 21 maart 2025 (de sportdienst onderzoekt welke locaties beschikbaar zijn en 
neemt een optie). 
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5. Bespreking en plan van aanpak van de gegevens uit het praatcafé (Algemene vergadering). 

De gegevens die bij de 5 gesprekstafels verzameld werden, werden in 1 document verzameld. 
Vanuit deze gegevens werden dus de algemene bevindingen samen gevat. 

Wat wordt nu verder met deze gegevens gedaan? 

- Deze gegevens worden in een nota gebundeld en voorgelegd aan het volgend beleid. 

6. Toelichting van de schepen 

• Op zaterdag 13/04 vond de ‘Belevingsdag VIP 2024’ plaats ter hoogte van De Kwinte. 
De opkomst was matig maar wel tevreden deelnemers. 
Wegens een fout in de communicatie is verwarring ontstaan (in de nieuwsbrief en 
krantenartikel stond De Branding als locatie vermeld).  
De sportdienst heeft aan de hoofdingang gecommuniceerd dat dit ter hoogte van De Kwinte 
plaats vindt. 

• Het Olympisch Dorp wordt met prioriteit behandeld! Van 25/07 tot 11/08 zal dit aan de 
westkant van het Casino, op het strand, opgebouwd worden. 
Dit is vrij toegankelijk voor iedereen. 
wie interesse heeft om zich als vrijwilliger kandidaat te stellen kan dat via de website 
‘Olympisch Festival’. 

• Voor het EK cyclocross in november 2025 is er nog geen overeenkomst met Defensie. Wordt 
vervolgd. 

• Silt heeft een aantal grote evenementen kunnen strikken:  
* De Flandrien 
* Voetballer van het jaar 
* uitreiking van ‘Ruiter van het jaar’: onderhandelingen zijn bezig om dit in het Silt te 
organiseren 

• Er is contact met Cyclingteam Heuvelland om in augustus, in het hinterland, een nieuwe 
wedstrijd voor aspiranten te organiseren. Voor deze leeftijdsgroep zijn er weinig koersen langs 
de kust. 

• In oktober is er ook een prestigieus ‘Oldtimer’ treffer voor het casino (er komt ook een 
exclusieve Ferrari) 

• Nieuw op het sportstrand in september: Beachjumping! 

7. Variapunten 

• Opmerking van Wilfried: er moet dringend iets gebeuren met de afslag naar de parking voor 
de chalet op het vrijetijdspark. 
De sportdienst neemt contact met het nieuw diensthoofd van ‘openbaar domein’. 

• Melding door de sportdienst: Diane Delacauw kwam haar ontslag mondeling overbrengen bij 
het diensthoofd van de sportdienst. Ter bevestiging stuurt Diane ook nog een kort mailtje. 

 

Voor verslag, 
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de wnd. secretaris, de voorzitter, 

 

Wilfried Brouckaert Bart Bouton 


